
719599

ror.

EER
ere

)From: 5.1.2e

Sent: Tue 6/1/2021 9:38:55 AM

Subject: FW: Terugkoppeling VB

Received: Tue 6/1/2021 9:38:55 AM

Hi,

Voor jou belangrijk om te weten.

Ik geef nog toelichting op punt van animatieschermen.

or IE

van: INECEECNNN) EEE minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 1 juni 2021 10:17

Onderwerp: Terugkoppeling VB

Dag collega’s,

Hierbij een korte terugkoppeling van het VB van gisterenavond van J&V.

Er is met name gesproken over evenementen, EK en fieldlab.

Groet

VB- 31 mei 2021

Aanwezig: minister van J&V, minister OCW, stas EZK

3. Mededelingen

e Planning:

o 14 juniVB (richting 30 juni)

o 12 juli (digitaal)

o 16 augustus (verzoek minister) vanwege de eerste MR weer die week ivm

eventuele besluitvorming voor stap 6.

4. Maatregelen

e 5 juni inwerkingtreding stap 3

eo Nu 1 week nahang nav besluitvorming vrijdag

5. Evenementen

EEN icht kort toe, matrix niet gebruikt, minder kritische reacties dan verwacht.

Minister heeft aangegeven dat als er meer bekend is over de voorwaarden dat deze

dan gedeeld zullen worden. ACTIE NCTV

eo Vraag is vooral om al vergunningen te kunnen verlenen voor evenementen en hier
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pragmatisch en flexibel mee om te gaan.

eo OMT advies is op dit moment nog niet duidelijk over de voorwaarden voor

evenementen in stap 4.

Vragen vanuit VB:

-

Open evenementen zonder toegangscontrole
— wat daar mee te doen?

o Nemen we mee, kijken we naar - ACTIE

Hoe staat het met gelijkstellen toegangstesten/vaccinatiebewijzen/herstelbewijzen?

o Komende weken heel belangrijk punt ook met de greenpass, wordt VB van op

de hoogte gehouden.

- Fijnmazigheid testlocaties is een zorg voor een aantal regio’s

o Puntje voor [EXEDN komt [EEE op terug.

BEY -- onduidelijkheid over kermissen

o Vinden gesprekken over plaats, waarbij voor nu de 10 m2 norm is voorgesteld
voor stap 4.

- opmerking IEEE aandacht gevraagd voor de verhouding tijdelijke regeling met

de wet? Hoe gaan we om met basismaatregelen en bijv. 1,5 meter.

o Minister: belangrijke juridische discussie, daar is aandacht voor.

- Hoe gaan we om met verschillen van toegangstesten bij de horeca?

o Horeca mag per dag wisselen van regime

o Minister geeft aan dat veel horecazaken geen interesse hebben in testen voor

toegang.

o Voorzitters vragen hoe zij op de hoogte kunnen worden gesteld van de

regimes bij verschillende restaurants.

o Minister geeft aan dat voor het bedienend personeel zelftesten beschikbaar

worden gesteld door VWS als risicomitigerende maatregel.

6. EK — kijken op schermen

- Minister geeft aan dat vrijdag besluitvorming heeft plaatsgevonden over de

voorwaarden voor openstelling horeca, waaronder geen entertainment. Deze is nu in

nahang.

- Aanvankelijk mocht alleen droge horeca open, er is veel gesproken om te komen tot

compromis van alle horeca. De voorwaarden zijn niet vreemd en komen tegemoet aan

zorgen van OMT. KHN heeft hier begrip voor.

- Vanuit VB toch vragen over schermen, compromis om na eerste 2 wedstrijden te

bekijken of het toch mogelijk is om op schermen voetbal te kijken. Er wordt gekeken of

de omstandigheden hier aanleiding toe geven.
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- Geagendeerd op 14 juni.

- Vanuit de zaal werden ook twijfels geuit of we dit weer terug moeten laten komen.

- Naast het discussiepunt over horeca is er geconcludeerd dat we_niets doen met

schermen op pleinen of in de openbare ruimte.

7. Fieldlab presentatie

IIE=< oftrop

- Trots uitgesproken over Eurovisiesongfestival

- Proces toegelicht:

o 31/5 omt advies

o Doorvertaling OMT naar openingsplan

o 1/6 DOC

o 3/6 ACC

o 8/6 MCC

Garantieregeling — toelichting door MOCW

- Belangrijk om garanties te geven omdat de evenementensector een grote sector is,

waar veel mensen in werken en waar NL heel goed in is.

- Pandemiedekking door verzekeraars is geschrapt, daarom is er een regeling gemaakt
voor 385 miljoen, wie het eerst komt wie het eerste maalt.

- Geldt alleen voor evenementen die eerder verzekerd waren.

- Gratis/gesponsorde/bedrijfsevenementen vallen niet onder de regeling

- 1,5 meter loslaten in ruil voor geldende veiligheidseisen waaronder toegangstesten

- Dynamische vergunninvgsverlening gewenst

- Veel vragen over details en wanneerje aan de voorwaarden voldoet, vraag gesteld
om dit op ambtelijk level af te doen.

Testen voor toegang- [EXE
- Toelichting op testcapaciteit en hoe deze wordt opgeschaald

- Er wordt niet vanuit gegaan dat er schaarste zal optreden

- Er wordt gestreefd naar een fijnmazig netwerk van ongeveer 100 teslocaties met

dekkingsgraad tussen 89% en 99%

- Er kan ook gebruik gemaakt worden van overcapaciteit van de GGDen, JES
IEEE bevestigd dat hier afspraken over zijn gemaakt.
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Fieldlabs- toelichting door [EEN
- Componenten risicomodel

- Testen + opzet + contacten + prevalentie (risiconiveau op dat moment)

- Afhankelijk van het soort event en het risiconiveau kan het ook zonder testen op 1,5

meter, maar verwachting is dat het meeste met testen zal moeten plaatsvinden.

- Festivals in zeer ernstig niet mogelijk, maar als we naar niveau ernstig en zorgelijk

gaan, dan is het met testen mogelijk 1dags festival te geven.

- 2 daags festival 95% reductie van besmettelijke mensen door testen, dag 2 80%

reductie van besmettelijke mensen door testen doordat al aanwezige mensen

besmettelijk zijn geworden.

- Theoretisch zou meerdaags festival mogelijk kunnen zijn, is nog in de marge van 1,1 -

1,2 per uur.

Vragen:

- Hoe om te gaan met studentenintroductietijd?

o MOCW geeft aan dat hier gesprekken over plaatsvinden. Is waarschijnlijk pas

einde aan de zomer aan de orde.

- Veel vragen over de mogelijkheid om tussentijds te testen bij evenementen,

geeft aan dat dit een mogelijkheid zou zijn. Vraag is dan wie dit zal bekostigen

- EEE cceft complimenten en de kennis die er vanuit de Fieldlabs is

voortgekomen.

-

Vragen over verschil binnen/buitensport en het risico daarvan. VerwachtingEE
dat dit niet veel uitmaakt. Hangt ook af van ventilatie

- 8 juni worden de voorwaarden op basis van de fieldlabs bekeken in de MCC.

- Er wordt aandacht gevraagd voor het perspectief bieden voor jongeren en het

gebruikmaken van toegangstesten, zeker omdat jongeren later worden gevaccineerd.

- IEEE maakt een opmerking over het vaccineren van 12-18 personen,

verwachting is dat de GGD deze mee kan nemen met als streefdatum 1 september.

- Eris gesproken over de verantwoordelijkheid van de GGDen tov testen voor reizen en

het proberen piekdrukte te vermijden door communicatie.


